
 2023 Jaarverslag Regioteam Deltawateren 

 Inleiding 
 De Regio Deltawateren omvat de wateren Grevelingen, Oosterschelde, Veerse Meer, 
 Westerschelde en Krammer/Volkerak/Zoommeer. 

 De samenstelling van het regioteam is 

 ●  Bram Aertssen  - Krammer/Volkerak/Zoommeer en regiovertegenwoordiger 
 ●  Jaco de Bat  - Jeugdcommissie 
 ●  Henk Botterweg  - secretariaat 
 ●  Frederik van der Dussen  - Grevelingenmeer 
 ●  Teun van Es  - Veerse Meer 
 ●  Marnix Lippens  - Westerschelde 
 ●  Peter Mater  - Oosterschelde 
 ●  Kees van der Vaart  - Westerschelde, Kanaal door Walcheren 

 Herziening beheerplannen 
 In 2022 eindigde de looptijd van de meeste Natura2000-beheerplannen.  Een herziening werd op 
 de rails gezet. Het wordt een grondige herziening, daarom is de geldigheid van de aflopende 
 beheerplannen met nog eens zes jaar verlengd. Binnen die periode wil Rijkswaterstaat de 
 nieuwe plannen klaar hebben. Tot 1 januari 2024 zijn overzichten gemaakt van de ecologische 
 doelen die al of niet bereikt zijn. Onze rol was hoofdzakelijk die van toehoorder. Wij moesten 
 constateren dat er eigenlijk geen betrouwbare gegevens beschikbaar zijn over de 
 ontwikkelingen in de recreatievaart. 

 Overleg met Provincie Zeeland 
 1) Bedieningstijden Zeelandbrug. Omdat de Haringvlietbrug was afgesloten is een deel van het 
 jaar de bediening van de Zeelandbrug op 1x per uur gezet. Dat levert langere wachttijden op 
 voor de recreatievaart. Het wegverkeer heeft een kleinere kans voor een gesloten brug te komen, 
 maar de files worden langer. Het is dus maar de vraag of de maatregel voordeel oplevert. 



 2) Kanaal door Walcheren. De gemeente Vlissingen wil onredelijk  lange spitsuursluitingen. 
 Tegengas wordt gegeven door het Watersportverbond en Schuttevaer. De provincie moet een 
 besluit nemen. 

 Grevelingenmeer 
 De provincie Zuid-Holland was bereid een subsidie  te verlenen voor het stimuleren van het 
 watertoerisme op de Grevelingen. Een voorstel van het Watersportverbond om een aantal 
 moorings neer te leggen viel in goede aarde. De gemeente Goeree-Overflakkee stelde zich 
 positief op. Ook Staatsbosbeheer leek mee te werken, maar ondervond interne 
 communicatieproblemen. Daardoor is het plan tenminste een half jaar vertraagd. Als alles 
 meezit, komt er in het voorjaar van 2024 een handvol moorings te liggen nabij de eilandjes 
 Mosselbank. 

 Veerse Meer 
 We hebben het leggen van moorings ook voorgesteld bij de Provincie Zeeland. De Werkgroep 
 Waterrecreatie zag er wel wat in, maar is nog op zoek naar een fonds waaruit de provincie een 
 bijdrage zou kunnen verlenen. 

 Oosterschelde 
 Onder de nieuwe voorzitter van het Nationaal Park Oosterschelde wordt voor de tweede keer in 
 enkele jaren onderzocht of een efficiënter bestuur mogelijk is. Een probleem is dat het meeste 
 geld dat beschikbaar komt geoormerkt is als bijdrage voor natuureducatie. 

 Westerschelde 
 Het Westerscheldeoverleg is een samenwerkingsverband met de Belgische overheid. 
 Permanent onderwerp van gesprek zijn de nevenvaarwateren bij Terneuzen. Het is een 
 dynamisch gebied,  vooral omdat er veel gebaggerd wordt. In goed overleg met Rijkswaterstaat 
 wordt steeds weer een oplossing gevonden voor de Schaar van Valkenisse. 

 Krammer-Volkerak-Zoommeer 
 Het jaar 2023 is voornamelijk besteed aan discussies over de vraag of het 
 samenwerkingsverband Waterpoort moet worden voortgezet. Tenslotte is besloten dat het in 
 ieder geval nog in 2024 op beperkte schaal zal worden voortgezet. 

 Contacten 
 Contacten met Rijkswaterstaat en met Provincie Zeeland verlopen soepel, mede door de 
 continuïteit die wij kunnen bieden. De Waterschappen en Staatsbosbeheer houden zich afzijdig 
 en zijn daardoor nogal eens wereldvreemd in hun voorstellen. 
 Met HISWA/RECRON treden we nogal eens gezamenlijk op en dan hebben we dezelfde kijk op de 



 ontwikkelingen. Andere verenigingen als Kitesurfers, Motorbootvaarders, Toerzeilers trekken hun 
 eigen plan of zijn regionaal te weinig vertegenwoordigd om een rol te spelen. 

 Vooruitblik 
 De verdeling van de Delta in zoete en zoute wateren, waarvoor vijf jaar geleden een voorstel 
 werd gedaan om die in 2030 definitief vast te stellen, ligt onder vuur nu de 
 landbouworganisaties meer greep op de politiek hebben gekregen.  We kunnen dus nog 
 verschuivingen verwachten. 

 Voor het Veerse Meer is de overheid op zoek naar een bijdrageregeling waardoor gebruikers 
 kunnen betalen voor het gebruik van de voor hen aangelegde voorzieningen. Een rapport 
 daarover is klaar, maar nog niet in de openbaarheid gebracht. Te verwachten is dat de 
 resultaten meteen ook in het Grevelingenmeer toegepast zullen worden. We spreken al van het 
 “Zeeuwse Vaantje”. 


